	High Output LED Headlight Test

Comparing The Latest In LED Light Technology
Light Emitting Diode (LED) lighting has been gaining popularity in the wheeling world. Although still fairly expensive when compared to other technologies, LEDs offer a host of benefits that make them a perfect choice for any 4x4. Advantages to LED lighting include incredible light output, low draw, solid-state electronics, and no bulbs to burn out. 
Two of the biggest names right now in LED headlight replacement are Truck-Lite and J.W. Speaker. Recently revamped are both companies’ American-made, 7-inch-round, direct-replacement LED offerings. While these lights will work with any vehicle that uses a 7-inch sealed-beam light (PAR56, 6014, 6015, 6016, and H6024), they are a direct replacement for the popular ’07-’13 Wrangler JK (as well as other models), which is known for its mediocre factory headlight performance. 
To test these products, we loaded up a ’12 Wrangler Unlimited and headed out to an open location where we were able to directly compare the lights against each other. In addition to the stock and LED headlights, we also brought along a pair of Philips’ X-tremeVision direct replacement bulbs to see how they would stack up as a low-cost option. These halogen bulb replacements use a unique filament design and are said to increase output by up to 100-percent over stock bulbs. The X-tremeVision bulbs are a more affordable upgrade for those looking to increase light output without the expense of LED lights. 
To help visualize the beam patterns and give a sense of scale, we used six cones, placing four of them 25 feet apart, all the way out to 100 feet at the centerline of the vehicle. We then placed the remaining two cones 25 feet away on each side of the 50-foot cones. Without moving the vehicle, we swapped the various lights in and took photos of the high-beam patterns. After the test, the product was divvied up to our testers to be run on two different ’12 Wranglers to gauge what these lights were like in everyday situations. After several hundred miles of testing, we had a good idea of each product’s strength and weakness. 

Philips X-tremeVision

Hot: Affordable, whiter light

Not: Still uses factory optics

Our Take: A nice improvement for the price

MSRP: $67 

Truck-Lite 7-inch Phase 7

Hot: Intense light output, biggest change in the test

Not: Pattern not quite as clean as the J.W. Speaker lights, has a noticeable “X” artifact in the middle of pattern

Our Take: Our favorite lights for plying deserted two-tracks

MSRP: $599.98 

J.W. Speaker 8700 Evolution

Hot: Futuristic looks, refined light pattern

Not: Price, low beam doesn’t stay on with high beam

Our Take: Our favorite lights for a daily driver

MSRP: $995.95
Photos:

1. High Output Headlights Group Of Led Lights
2. Truck-Lite’s new Phase 7, 7-inch-round LED light is a completely new design and exceeds DOT requirements for low- and high-beam performance. Using a military-grade, die-cast aluminum housing with a non-yellowing polycarbonate lens, each light houses a dual LED array that is compatible with both 12-volt and 24-volt systems. Solid-state, bulb-free electronics are coated in epoxy, making the lamps impervious to damage from shock and vibration, as well as corrosion or moisture. They use a standard H4, three-blade connector. These lights are made in the USA and come with a three-year limited warranty.

3. J.W. Speaker’s 8700 Evolution 7-inch-round lights are also made in the U.S.A and are DOT-compliant. The Evolution lights, which replace the previous 8700-series, are now fitted with UV-resistant polycarbonate lenses and a shallower design, making it an easier fit in applications where mounting depth is an issue. Like the Truck-Lite Phase 7s, the Evolutions also use a die-cast aluminum body, rugged solid-state electronics, and are compatible with both 12-volt and 24-volt systems. Our test lights came in a Bold Black finish, but the Evolutions are also available in Muscle Chrome. J.W. Speaker backs these lights with a four-year limited warranty.
4. While the Philips bulbs were direct replacement, using the LED lights on a Wrangler requires an H4-to-H13 adapter harness, which is offered by both Truck-Lite and J.W. Speaker.

5. Even with the high beams on, the stock headlights have a yellow glow and aren’t very impressive—even on the darkest roads.

6. The Philips X-tremeVision bulbs have a noticeably brighter, whiter light.

7. Here you can see the Truck-Lites on high beam. The top hemisphere of the split design is the low beam, while the bottom is the high beam. When the high beams are activated, both hemispheres are lit.

8. On the J.W. Speaker lights, the top projector is the low beam and the bottom projector is the high beam. The side projectors stay lit in either mode, but unlike the Truck-Lites, the J.W. Speaker’s low and high beams don’t illuminate at the same time.
9. The stock light pattern appears much brighter in this photo than it does in person, but the yellow tinge is very apparent.
10. Despite using the same limiting optics as the stock bulbs, the Philips X-tremeVision lights reach a bit further into the darkness.
11. As you can see here, the Truck-Lite headlights provide the most output of any of the lights tested, however, the pattern is more like a floodlight. There is also a noticeable “X” artifact in the middle of the beam pattern, which some testers found distracting.
12. The J.W. Speaker lights have a very refined pattern, including an uptick to the right to illuminate road signs, but the high beams, while a huge improvement over stock, fall short of Truck-Lite’s flamethrowers.
	Анализ сверхмощных светодиодных фар
(с учетом новейших технологий в данной сфере)

Светодиодное освещение завоевывает популярность в современном автомобильном мире. В настоящее время светодиоды стоят порядком дороже любой другой осветительной техники, но благодаря значительному ряду преимуществ им отдаёт предпочтение большинство обладателей различных внедорожников. К таким преимуществам относятся сверхяркое освещение при низком энергопотреблении,  наличие полупроводниковой электроники и отсутствие склонных к перегреву электрических ламп.

В настоящее время Truck-Lite и J.W. Speaker являются самыми популярными компаниями в сфере замены штатных фар на светодиодные. Недавно они выпустили в продажу усовершенствованные 7-дюймовые круглые светодиодные фары непосредственной замены. Они подходят любому автомобилю, на котором установлены фары с 7-дюймовым оптическим элементом (например, PAR56, 6014, 6015, 6016 и H6024), их можно легко установить на популярный внедорожник Wrangler JK 07-13 (и др. модели) вместо заурядных заводских фар.

Мы протестировали данные образцы фар на внедорожнике Wrangler Unlimited 12 на открытом пространестве для более точного сравнения эффективности различных фар. Для сравнения в эксперименте мы также задействовали пару галогеновых ламп прямой замены  Philips’ X-tremeVision как более доступный в ценовой категории вариант. Эти лампы отличаются уникальным дизайном нити накала, что способствует увеличению мощности на 100 % по сравнению с другими лампами. Галогеновые лампы  Philips’ X-tremeVision можно назвать альтернативным бюджетным вариантом дорогих светодиодных фар.

Чтобы визуально определить эффективность представленных образцов по определенной шкале, мы расположили 6 конусов в определенном порядке: 4 конуса на расстоянии 7 м друг от друга на линии длиной 30 м, проведенной от центра автомобиля, и 2 конуса - на расстоянии 7 м по бокам от центральной линии. Мы меняли фары на неподвижном автомобиле и фотографировали образцы дальнего освещения. Эффективность представленных образцов в реальной жизни мы проверили, используя 2 внедорожника Wrangler Unlimited 12. Потребовалось всего несколько сотен километров, чтобы выявить сильные и слабые стороны каждого образца.

Philips’ X-tremeVision

Плюсы: доступны по средствам, белое освещение

Минусы: всё ещё используется заводская оптика

Наша оценка: хороший гаджет за доступную цену

Рекомендованная производителем цена: 67 $

Truck-Lite’s new Phase 7

Плюсы: интенсивное освещение, большой отрыв вперед в сравнении с другими образцами

Минусы: всё освещение не такое четкое, как у J.W. Speaker, Х-образная форма луча в середине освещения

Наша оценка: лучшие фары для любителей езды на внедорожниках

Рекомендованная производителем цена: 599,98 $

J.W. Speaker’s 8700 Evolution 7

Плюсы: скачок в будущее, очень четкое освещение

Минусы: дорогая цена, ближний и дальний свет неактивны одновременно

Наша оценка: лучшие фары для ежедневных поездок
Рекомендованная производителем цена: 995,95 $

Фото:

1. Ряд сверхмощных светодиодных фар.

2. 7-дюймовые круглые светодиодные фары Truck-Lite’s new Phase 7 отличаются абсолютно новым дизайном и отвечают требованиям Министерства транспорта США по ближнему и дальнему освещению. Сверхпрочный, вылитый под давлением алюминиевый корпус с нежелтеющими линзами помогает фарам выводить двойную светодиодную сетку, совместимую как с 12-, так и с 14-вольтными системами. Отсутствие электрических ламп и полупроводниковая электроника с эпоксидным покрытием защищает фары от вибрации, ударов, коррозии и запотевания. В них используется стандартный трехнитевый переключатель Н4. Светодиодные фары Truck-Lite’s new Phase 7 производятся в США с 3-х летней гарантией качества.

3. 7-дюймовые фары J.W. Speaker’s 8700 Evolution 7 также производят в США и они отвечают требованиям Министерства транспорта. Эти фары с упрощенным дизайном пришли на замену предыдущим моделям и в настоящее время оснащены поликарбонатными линзами, устойчивыми к действию ультрафиолетовых лучей и очень легки в установке. Как и фары Truck-Lite’s new Phase 7, они имеют вылитый под давлением алюминиевый корпус, выносливую полупроводниковую электронику и совместимы как с 12-, так и с 14-вольтными системами. Казалось бы, на этом можно закончить перечислять преимущества J.W. Speaker’s 8700 Evolution 7, но было бы неправильно не упомянуть, что есть хромированный вариант, и на данную модель предоставляется 4-х летняя гарантия.

4. При установке галогеновых ламп Philips’ X-tremeVision используется метод непосредственной замены, а для монтажа светодиодных фар на внедорожник Wrangler требуется входящий в комплект адаптер (Н4-Н13).

5. Обычные фары, где используются лампы накаливания, гарантируют неяркое освещение с желтоватым оттенком даже на дальнем свете и неэффективны на темных участках дороги.

6. Галогеновые лампы Philips’ X-tremeVision однозначно гарантируют более яркое и светлое освещение.

7. На фотографии Вы видите фары Truck-Lite’s new Phase 7 на дальнем освещении. Верхняя часть полусферы фары – ближнее освещение, нижняя – дальнее освещение. При дальнем освещении активны обе полусферы.
8. В фарах J.W. Speaker верхний прожектор излучает ближний свет, а нижний – дальний свет. Боковые прожекторы активны в обоих режимах. В отличие от  Truck-Lite, фары J.W. Speaker не могут излучать ближний и дальний свет одновременно.

9. Образец света обычной фары, представленный на фотографии, кажется намного ярче, чем в реальности, но очевиден желтый оттенок.

10.  В галогеновых фарах Philips’ X-tremeVision используется такая же ограниченная оптика, как и в обычных обычных фарах, но они светят дальше в темноте.

11.  Как видно на фотографии, фары Truck-Lite’s new Phase 7 являются самыми мощными из представленных образцов. Их освещение напоминает прожекторное. В середине образца луч приобретает Х-образную форму, что отвлекает при движении.

12.  У фар J.W. Speaker очень чёткое освещение с небольшим сдвигом вверх вправо, что очень удобно для наблюдения за дорожными знаками. Однако несмотря на преимущество данных фар над обычными, дальний свет ожидает желать лучшего.




